



## Områdeservicekomité Nordjylland



### Referat OSK-møde 22.05.2014

#### 1. Sindsrobøn afholdt.

#### 2. NA's koncepter oplæst.

#### 3. Præsentationsrunde og afbud.

##### **GSR og GSS:**

GSR Basic Blues: Michael

GSR Lyset: Bjørn

GSR Soulmates: Birgitte

GSR Vi kom til at tro: Carsten

##### **Øvrige:**

Formand OSK: Peter

Kasserer OSK: Andy

OSR: Kim

Sekretær OSK: Thomas

Kaffekvinde OSK: Helle

Søren

Afbud:

Steff fra H&I.

Jakob GSR Stof til eftertanke.

#### 4. Referat godkendt.

#### 5. Dagsorden godkendt.

#### 6. Post til komitéen.

Sekretæren har glemt at tømme postkassen. Han tømmer den og giver evt. post videre.

#### 7. GSR-rapporter:

"Basic Blues" aflagde rapport.

"Vi kom til at tro" aflagde rapport.

"Soulmates" aflagde rapport.

"Lyset" aflagde rapport

Ingen donationer fra grupperne.

## **8. OSR orienterer:**

Reviderede retningslinjer for RSK ligger på nettet.

H&I og OI workshop i Århus.

Ved opstilling til poster i RSK skal man fremsende service-CV 60 dage før mødet, så de forskellige områder kan nå at tage stilling til de opstillede.

Nye prislister for litteratur ligger på RSK's hjemmeside.

Digital post er et emne der er overlagt til en fra Århus som undersøger hvordan RSK kan komme "på det"

Mia stemt ind som oversættelsesformand.

Ny hjemmeside for RSK går i gang nu, da der er skaffet folk til det.

Dette er kun et kort referat. Hele referatet kan ses på [www.nadanmark.dk](http://www.nadanmark.dk)

## **9. Hvad skal med til RSK, herunder OSR-rapport til servicekonferencen.**

Skal vi stadig afholde servicekonference? Hvad skal den i så fald indeholde?

Geografisk placering – Turnus eller fast sted. (Den bliver afholdt hvert 2. år for nuværende og områderne byder ind hvis de gerne vil afholde den)

## **10. Kassererens rapport med årsregnskab for 2013 og budget for 2014:**

Årsregnskabet blev godkendt. Thomas og Kim reviderer regnskabet sammen med Andy.

Budget for 2014 tages med ud i grupperne før vi godkender det.

## **11. Næstformand orienterer og årsrapporter fra underudvalg:**

Årsrapport fra H&I oplæst. Hvis man har lyst til at deltage i udvalget så kontakt Andy eller Steff. Der afholdes H&I møder på Svenstrupgaard og Retspsykiatrisk.

Årsrapport fra litteraturadvalget afgivet.

Webudvalget oplyser at hjemmesiden ikke kører optimalt, men at der arbejdes på sagen.

## **12. Valg af bestyrelse til OSK:**

Basic Blues nominerer Thomas til formand for OSK og han blev valgt.

Andy stiller op som kasserer og han blev valgt.

Bjørn stiller op som kaffemand og blev valgt.

OSK mangler p.t. Næstformand, sekretær, OSR, OSS.

## **13. Valg af konventbestyrelse:**

Henning stiller op som formand og blev valgt.

Peter stiller op som næstformand og blev valgt.

Carsten fra Basic Blues stiller op som sekretær og blev valgt.

#### **14. Tilbagemeldinger fra grupperne:**

Punktet omkring hvordan vi organiserer OI-udvalget udsætter vi til næste møde og får evt. lavet forslag til ændring af retningslinjerne.

Litteraturudvalgets overskud bliver fortsat bare sat ind på OSK's konto uden at blive øremærket til specifikke projekter.

#### **15. Eventuelt:**

#### **16. Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne?**

- Tag stilling til om budgettet for 2014 kan godkendes.

(Se nedenstående)

Uddybende: Der er budgetteret med at vi bruger 5490,- mere end vi får ind, men der er også budgetteret med 5000,- afsat som buffer til uforudsete udgifter, som vi forhåbentlig ikke får brug for. Så alt i alt, skulle udgifterne gerne stemme med indtægterne, hvis alt går vel.

- Skal vi stadig afholde servicekonference? Hvad skal den i så fald indeholde? Geografisk placering – Turnus eller fast sted. (Den bliver afholdt hvert 2. år for nuværende og områderne byder ind hvis de gerne vil afholde den)

- Konvent:

Henning stiller op som formand og blev valgt.

Peter stiller op som næstformand og blev valgt.

Carsten fra Basic Blues stiller op som sekretær og blev valgt.

Der mangler hermed kun en kasserer til konventet. Underudvalgsformænd vil blive valgt på konventmøde. Hold øje med flyers omkring tid og sted.

- OSK mangler p.t. Næstformand, sekretær, OSR, OSS. Hvis du er interesseret, så mød op til næste OSK-møde torsdag den 7. august kl. 18.30 i Multihuset på Skelagervej.

- Hvis man har lyst til at deltage i H&I-udvalget så kontakt Andy eller Steff. Der afholdes p.t. H&I møder på Svenstrupgaard og Retspsykiatrisk afdeling.

#### **17. Runde om hvordan mødet er gået:**

#### **18. Sindsrobøn**

## Udgifter

|  | Budget 2013  | Regnskab 2013 | Budget 2014  |
|--|--------------|---------------|--------------|
| Underudvalg                            |              |               |              |
| OI & HI                                | 9000         | 6100          | 7000         |
| Litteratur                             |              |               |              |
| Konvent                                |              | 827,5         |              |
| Udgifter til OSK-møder                 |              |               |              |
| Kørsel til OSK-møder. Betroede tjenere | 3000         | 2036          | 3000         |
| Kontorartikler                         | 1000         | 15            | 500          |
| OSK-mødet (Kaffe/kage)                 | 1250         | 626,5         | 750          |
| Postboks                               | 840          | 840           | 1000         |
| bank gebyr                             | 1200         | 175           | 500          |
| Kontoudtog                             |              | 0             |              |
| Udgifter til RSK-møde                  |              |               |              |
| OSR/OSS Kørsel                         | 2800         | 4550          | 6000         |
| Diverse                                |              |               |              |
| Boxit                                  | 2340         | 2340          | 2340         |
| Buffer                                 | 5000         | 0             | 5000         |
| RSK-donationer                         | 5000         | 15000         | 5000         |
| <b>Udgifter i alt</b>                  | <b>31430</b> | <b>32510</b>  | <b>31090</b> |
| <b>Indtægter</b>                       |              |               |              |
| 7. tradition på OSK-mødet              |              | 667           | 600          |
| Donationer fra grupperne               |              | 16900         | 8000         |
| Konventoverskud                        |              | 14282         | 12000        |
| Retur fra konventkasserer              |              | 691           |              |
| Retur fra Brønderslev                  |              | 1500          |              |
| Afbetaling af gæld. Tidl. kasserer.    |              | 500           |              |
| forventet indtægt litteratur           |              |               | 5000         |
| <b>Indtægter i alt</b>                 |              | <b>34540</b>  | <b>25600</b> |
| <b>Årets resultat</b>                  |              | <b>2030</b>   | <b>5490</b>  |

## Indestående på OSK's konti

|                   |                           |
|-------------------|---------------------------|
| Hovedkonto        | 19525                     |
| Litteraturkonto   | 17064 (-9000 til regning) |
| Konventkonto      | 35200                     |
| Kontantbeholdning | 4798                      |

## **Dagsorden for OSK-møde torsdag den 7.8.2014** **Multihuset Skelagervej kl. 18.30.**

Sindsrobøn og oplæsning af NA's koncepter.

Præsentationsrunde og afbud.

Godkendelse af referat.

Godkendelse af dagsorden.

Post til komitéen.

GSR-rapporter.

Tilbage melding fra grupperne.

-- Tag stilling til om budgettet for 2014 kan godkendes. (Se nedenstående)

- Skal vi stadig afholde servicekonference? Hvad skal den i så fald indeholde?  
Geografisk placering – Turnus eller fast sted. (Den bliver afholdt hvert 2. år for  
nuværende og områderne byder ind hvis de gerne vil afholde den)

Valg af betroede tjenere i OSK.

Næstformand, sekretær, OSR og OSS)

Valg af konventkasserer.

Hvordan organiserer vi OI-udvalget?

Kassererens rapport.

Næstformand orienterer og rapport fra underudvalg.

OSR orienterer.

Hvad skal med til RSK?

Eventuelt.

Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne?

Runde om hvordan mødet er gået

Sindsrobøn